
1. NOKUT-tilsyn H2022 – status og veien videre

• Komiteen hadde første møte mandag 26. september. Studieavdelingen møtte 
NOKUT-komiteens sekretærer 29. september. 

• Komiteen legger til grunn at utdanningsledelse på alle nivåer vil stå sentralt. 

• Komiteen ønsker å møte studenter og studenttillitsvalgte tidlig i besøket. De vil 
også møte ph.d.-kandidater og ph.d.-tillitsvalgte i løpet av besøket. 

• Komiteen ønsker å komme i inngrep med eksempelprogrammene, men har ennå 
ikke diskutert ferdig hvordan de skal sortere rollene og/eller gjøre utplukk. 

• Komiteen er i tenkeboksen mht. hvordan de håndterer ph.d.-nivået, gitt at 
ansvar/utdanningsledelse er delt samt at det er ett av åtte eksempelprogram. 

• Komiteen hadde første møte mandag 26. september. Studieavdelingen møtte 
NOKUT-komiteens sekretærer 29. september. 

• Komiteen legger til grunn at utdanningsledelse på alle nivåer vil stå sentralt. 

• Komiteen ønsker å møte studenter og studenttillitsvalgte tidlig i besøket. De vil 
også møte ph.d.-kandidater og ph.d.-tillitsvalgte i løpet av besøket. 

• Komiteen ønsker å komme i inngrep med eksempelprogrammene, men har ennå 
ikke diskutert ferdig hvordan de skal sortere rollene og/eller gjøre utplukk. 

• Komiteen er i tenkeboksen mht. hvordan de håndterer ph.d.-nivået, gitt at 
ansvar/utdanningsledelse er delt samt at det er ett av åtte eksempelprogram. 
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1. NOKUT-tilsyn H2022 – status og veien videre forts.

• Komiteen har diskutert hvordan de bør forholde seg til instituttnivået, og hvordan 
de skal se dette opp mot program- og fakultetsnivået. 

• Komiteen har diskutert hvordan de får eksterne representanter og bidragsytere i 
tale, både fra råd for samarbeid med arbeidslivet, fakultetsstyre og programråd.

• Komiteen ønsker trolig å møte administrativt ansatte som er involvert i 
kvalitetsarbeidet, gjerne fra ulike nivåer (sentralt, fakultet, ev. institutt). 

• Komiteen vil ha et tilsyns- OG et utviklingsperspektiv. 
– Signal: de er interessert i å diskutere helheten i UiOs kvalitetsarbeid, ikke enkeltkriterier. 

– Hva de ønsker å diskutere og med hvem vil bli formidlet i forkant av besøket. 

• Komiteen vil sannsynligvis spørre om mer dokumentasjon, men har ikke landet 
dette ennå. En ev. bestilling kommer 20. oktober og vil ha frist 27. oktober. 

• Komiteen har diskutert hvordan de bør forholde seg til instituttnivået, og hvordan 
de skal se dette opp mot program- og fakultetsnivået. 

• Komiteen har diskutert hvordan de får eksterne representanter og bidragsytere i 
tale, både fra råd for samarbeid med arbeidslivet, fakultetsstyre og programråd.

• Komiteen ønsker trolig å møte administrativt ansatte som er involvert i 
kvalitetsarbeidet, gjerne fra ulike nivåer (sentralt, fakultet, ev. institutt). 

• Komiteen vil ha et tilsyns- OG et utviklingsperspektiv. 
– Signal: de er interessert i å diskutere helheten i UiOs kvalitetsarbeid, ikke enkeltkriterier. 

– Hva de ønsker å diskutere og med hvem vil bli formidlet i forkant av besøket. 

• Komiteen vil sannsynligvis spørre om mer dokumentasjon, men har ikke landet 
dette ennå. En ev. bestilling kommer 20. oktober og vil ha frist 27. oktober. 
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